
عجبا لأمر المؤمن، إن أمره كله خير، وليس ذاك لأحد إلا
للمؤمن

له صهیب رضی الله عنه خه روایت دی وایي چې رسول الله صلی الله علیه وسلم وفرمایل: «عجََباً لأِمَْرِ
اءُ اءُ شَكرََ، فكَاَنَ خَيرًْا لهَُ، وإَنِْ أصََابتَهُْ ضَر للِمُْؤمِْنِ، إنِْ أصََابتَهُْ سَر ِهُ خَيرٌْ، ولَيَسَْ ذاَكَ لأِحََدٍ إلا المُْؤمِْنِ، إنِ أمَْرَهُ كلُ

صَبرََ، فكَاَنَ خَيرًْا لهَُ». "د مؤمن چارې ته حیرانتیا ده، یقینا چې هره چاره یې په خېر ده، او دا (انتیا) له
مؤمن پرته د بل چا لپاره نشته، كه خوشحالي ورته ورسيي نو شكر وباسي او دا د ده لپاره خير دى، او كه

."مصيبت ورته ورسيي صبر کوي او دا د ده لپاره خير دى
[صحيح] [مسلم روايت کی دی]

رسول الله صلی الله علیه وسلم د مؤمن چارې او و حالاتو ته حیرانتیا کوي، دا که چې هره چاره یې په ه ده او
دا انتیا له مؤمن پرته د بل چا لپاره نشته. که خوي ور ورسیي نو د الله شکر ادا کوي چې د شکر په پایله کې
ورته اجر رسیي. او که مصیبت ور ورسیي نو صبر کوي او اجر یې له الله خه غواړي، نو د صبر په پایله کې ورته
.اجر رسیي، یعنې دا چې په هر حال کې اجر ورکول کیي
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